
P R O T O K Ó Ł Nr 12/13 

z odbytego wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw 

Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów 

z dnia 19 września 2013 r. 

Posiedzeniu przewodniczył pan Jan Teterycz- Przewodniczący Komisji. 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Pan Dariusz Szykuła 

Pani Danuta Jaworska 

Pani Aldona Stroczyńska 

Pan Tomasz Kania 

Pan Andrzej Barański 

Pan Stanisław Hejzner 

1. Otwarcia posiedzenia. 

2. Porzyjęcie porządku 

3.Omówienie podatku na 2014 rok 

4. Wnioski i sprawy bieżące 

5. Zamknięcie obrad 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Otwarcia posiedzenia dokonał pan Jan Teterycz - Przewodniczący Komisji. 

Następnie Komisja przyjęły porządek obrad. 

Pan Prezes OSP Bondyrz Andrzej Barański i imieniu swoim i zarzadu OSP w Bondyrzu 

wyraził zgodę na udostępnienie części budynku po szkole w Bondyrzu na potrzeby CIS-u 

- Wójt Gminy 

- Kierownik GOPS 

- Pracownik Urzędu Gminy 

- Kierownik CIS 

- Prezes OSP w Bondyrzu 

- Pracownik Urzędu Gminy 

Porządek posiedzenia: 



Straż wykorzystuje tylko dwa pomieszczenia dla własnych potrzeb natomiast pozostała część 

budynku jest niewykorzystana. 

Kierownik GOPS-u Danuta Jaworska omówiła temat naboru do CIS-u. 

Kierownik CIS-u Tomasz Kania przedstawił temat finansów CIS-u. 

Przewodniczący Komisji Jan Teterycz postawił wniosek by CIS został przeniesiony do 

budynku po byłej szkole w Bondyrzu. Argumentował to tym iż budowa nowego budynku w 

Jacni wiąże się z ogromnymi kosztami budowy i wyposażenia co pochłonie bardzo dużą część 

budżetu Gminy Adamów. A były budynek szkoły w Bondyrzu wystarczy zmodernizować i 

przystosować na potrzeby CIS. 

Wniosek został poddany pod głosowanie; 

Za przyjęciem wniosku głosowały trzy osoby; Jan Teterycz, Piotr Zawiślak, Czesław 

Skrzyński. 

Przeciw - 0 

Wstrzymały się trzy osoby; Jan Galant, Witold Romaszko, Jerzy Koza. 

Pan Wójt Dariusz Szykuła oświadczył, że budowa budynku dla CIS w Jacni jest bardzo 

zasadna. Stwierdził, że Jacnia jest w centrum gminy co umożliwia szybki dojazd uczestników 

CIS-u. A nie wie czy budynek po szkole w Bondyrzu da się przystosować na potrzeby CIS. 

Pracownik do spraw budownictwa Stanisław Hejzner oświadczył, iż nie wie jakie będą 

koszty modernizacji budynku w Bondyrzu na potrzeby CIS. Przedstawił również koszty 

budowy drogi w Jacni przy zbiorniku retencyjnym o długości 900m . Planowany koszt 

budowy to dwa miliony złotych. Pan Jan Teterycz zarzucił Panu Wójtowi , że o budowie 

planowanej drogi w Jacni dowiedział się na ostatniej sesji. W związku z wypowiedzią Pana 

Wójta, że na złożenie wniosku na budowę dróg t.z.w. Schetynówek zostało tylko dwa 

tygodnie. Pan Jan Teterycz powiedział, że ze względu na tak krótki okres nie ma możliwości 

zmiany na budowę innej drogi oraz, że z drogi w Jacni będą korzystać głównie turyści a nie 

mieszkańcy. Wskazał, że na terenie każdej wsi w gminie Adamów są większe potrzeby 

budowy dróg służących mieszkańcom. Również Piotr Zawiślak wskazywał konieczność 

budowy dróg w miejscowościach o większym zaludnieniu. Pan Jan Galant i Pan Jerzy Koza 

obstawali za budową drogi w Jacni by nie stracić dotacji. 

Pan Jan Teterycz prosił o wpisanie do protokółu, iż projekt budowy drogi w Jacni jak również 

budowy budynku dla CIS był rozpoczęty przed zgodą Rady. 

Wójt Dariusz Szykuła zarzucił Piotrowi Zawiślak, że głosował za przekazaniem pieniędzy z 

budżetu gminy na doposażenie (zakup szafek do pomieszczenia socjalnego i lodówki ) do 

Posterunek Policji w Krasnobrodzie . 

Pani Aldona Stroczyńska przedstawiła sprawozdanie należności podatkowych od osób 

fizycznych. Stwierdziła, że nie wie w jakiej wysokości będzie podatek rolny w 2014r. Pan 

Piotr Zawiślak oświadczył, że z uwagi na niskie ceny płodów rolnych które w porównaniu z 



rokiem 2012 spadły o około 30%-50%. Złożył wniosek o obniżenie podatku rolnego na 2014r.0 10% w 

porównaniu do płaconego podatku rolnego w 2013r. 

Wniosek został poddany pod głosowanie; 

Za przyjeciem wniosku głosowało trzy osoby; Jan Teterycz, Piotr Zawiślak, Czesław Skrzyński. 

Przeciw - Jerzy Koza 

Wstrzymały się dwie osoby; Jan Galant, Witold Romaszko. 

Pan Witold Romaszko zgłosił problem z wywozem śmieci. 

Pan Jerzy Koza zgłosił problem z uszkodzonym przepustem na drodze powiatowej. 

Pan Janusz Galant zgłosił wniosek czy droga w Jacni finansowana ze schetynówki pozostaje, jeżeli 

nie, to prosił o wskazanie innej drogi. 

Pan Wójt - powiedział, że Wwzwiązku z krótkim terminem / około 2 tygodni/złożenia wniosku nie 

ma możliwości przeniesienia na inna drogę. 

Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Komisji: O 

1. 

5. 

6. 


